
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-12, § 13 

 

 Tid Onsdagen den 12 december 2012 kl 16.00 – 16.20 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Per Hallberg (M)  

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Therese Carlborg (M)  tjänstgör för Lars Svärd (M) 

Göran Kindvall (M) tjänstgör för Karl Malmqvist (C) 

Håkan Olander (S) tjänstgör för Maria Nygård (S) 

Clara Lindblom (V)  tjänstgör för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)     

Elin Olsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Marita Anheim, 

Ann-Charlotte Bergqvist, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen, Elisabeth Rosenberg och  

Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 13 
Utveckling av Brunkebergstorg. Utredningsbeslut  
Dnr E2012-500-01874 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner fortsatt arbete för utvecklingen av 

 Brunkebergstorg i enlighet med kontorens gemensamma tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets, trafikkontorets, fastighetskontorets och 

stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande från den 14 november 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorens 

gemensamma förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Det behövs verkligen åtgärder för att göra Brunkebergstorg till en populärare 

 plats. Detta är ett parktorg med grönytor som måste få vara kvar.  

 

 Ett problem är den omgivande biltrafiken och vi anser att orden ”sannolikt” och 

 ”ev.” bör strykas i meningen ”Projektet innebär sannolikt att bilarnas hastighet 

 och ev. även trafikmängderna minskar vilket innebär mindre buller och bättre 

 luft”. Många bilar och höga hastigheter går inte ihop med vad som enligt 

 Norrmalms parkplan definieras som ett parktorg. 

 

 För att minska effekterna av det misstag som gjordes när Brunkebergstorg med 

 omnejd blev en kontorsstadsdel bör staden anstränga sig för att ordna bostäder i 

 stället för att ge tillstånd till fler kontor och hotell.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


